



## SCHEDULE "D"

Whereas taxes or penalty due under the provisions of the *Real Property Tax Act* were unpaid on certain real property, having Property Account Number \_\_\_\_\_;

And whereas under section 12 of the said Act, the Minister of Finance caused the real property to be advertised and sold;

And whereas following advertisement of the sale as required by the said Act, the property was sold at public auction held at \_\_\_\_\_, in the County of \_\_\_\_\_ and Province of New Brunswick, on the \_\_\_\_\_ day of \_\_\_\_\_, 20\_\_\_\_, to \_\_\_\_\_: for the sum of \_\_\_\_\_;

And whereas a certificate was issued to the said \_\_\_\_\_ under subsection 12(6) of the said Act, which certificate bears registration number \_\_\_\_\_;

And whereas, no redemption of the said property having taken place as provided in section 13 of the said Act, the Minister is required to deliver a tax deed to the property;

And whereas the Provincial Tax Commissioner has been designated under section 2 of the *Real Property Tax Act* to act on behalf of the Minister to execute this tax deed.

87-68; 2023, c.17, s.259

## ANNEXE « D »

Attendu que les impôts ou pénalités dus au titre des dispositions de la *Loi sur l'impôt foncier* n'ont pas été payés relativement à certains biens réels, sous le numéro de compte des biens \_\_\_\_\_;

Et attendu qu'en application de l'article 12 de ladite loi, le ministre des Finances a fait annoncer et vendre ces biens réels;

Et attendu qu'à la suite de l'annonce de la vente prescrite par ladite loi, les biens ont été vendus aux enchères publiques à \_\_\_\_\_, dans le comté de \_\_\_\_\_ et la province du Nouveau-Brunswick, le \_\_\_\_\_ 20\_\_\_\_, à : \_\_\_\_\_ pour la somme de \_\_\_\_\_;

Et attendu qu'un certificat a été délivré audit (à ladite) \_\_\_\_\_ en application du paragraphe 12(6) de ladite loi; lequel certificat est enregistré sous le numéro \_\_\_\_\_;

Et attendu que lesdits biens n'ont pas été rachetés conformément à l'article 13 de ladite loi, le Ministre est requis de remettre un acte de transfert pour impôt impayé relatif aux biens;

Et attendu que le commissaire de l'impôt provincial a été désigné en vertu de l'article 2 de la *Loi sur l'impôt foncier* pour représenter le Ministre pour passer le présent acte de transfert.

87-68; 2023, ch. 17, art. 259